
Jaarverslag 2018

Het jaar 2018  kenmerkte zich wederom als een rustig  jaar  voor het bestuur. 

Het bestuur is nog steeds als volgt samengesteld:
Mevr. A. A. Akkermans - Hofstra, voorzitter/notuliste
Dhr. S. I. de Roos, secr./penningmeester
Dhr. A.J. IJzerman, landerijen

Het bestuur heeft in 2018 twee reguliere vergaderingen gehad, op 20 maart en op 9 
oktober. Tussendoor is er dit jaar via de mail ook een aantal keren overleg geweest. 

De dit jaar van start gegane campus van de RUG in Leeuwarden heeft nog geen 
aanvragen opgeleverd.

Verder sleutelt het bestuur aan een nieuwe website en ook via de lokale media wordt aan 
de naamsbekendheid gewerkt.

Van één van de pachters kwam dit jaar de vraag of het bestuur er aan mee wilde werken 
om zijn bedrijf naar een biologische productiewijze om te schakelen. Het bestuur ziet daar 
geen bezwaren in.   

Het pachtareaal van in totaal ca. 14 ha bleef ongewijzigd, Wel daalden de pachtprijzen, 
wat tot een lager bedrag aan uitkeringen leidt. 

De aanvragen die bij het bestuur binnenkomen,  zijn allemaal direct of indirect via de 
website gegaan.

In 2018 werd voor in totaal €8.750  aan pensies verstrekt. Dit bedrag is aanzienlijk lager 
dan voorgaande jaren, omdat er nu twee keer op rij een pachtprijsverlaging is geweest.

In totaal 9 personen kregen dit jaar een tegemoetkoming

Het bestuur heeft als beleid om per jaar gemiddeld niet meer dan het netto rendement aan
pensies en overige uitgaven te besteden.

Voorzitter Secretaris

Mevr. A.A. Akkermans-Hofstra S.I. de Roos
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